
Odpověď na interpelaci paní zastupitelky Mgr. Ireny Kolmanové (odpovídá místostarosta 
Jaromír Krátký) 

 

Dobrý den, 

zasílám požadovanou statistiku za poslední 3 měsíce. Upozorňuji na skutečnost, že v měsíci 
červnu 2024 byla z důvodu přechodu kompetencí v oblasti řešení dopravních přestupků  
(z MHMP na jednotlivé ÚMČ) „utlumena“ činnost v oblasti dopravy v klidu. Za „normálních“ 
podmínek by šlo o zjištění cca okolo 1300 přestupků v dopravě navíc. V průměru se měsíčně 
pohybuje počet zjištěných přestupků okolo 2600 přestupků. 

 

Jaromír Krátký 
místostarosta MČ Praha 14 

 






